



KAREN

Mr. Marshall D. Orson, ကမ်းတံင်ပုဟလီၤဆုၣ်နီၤ
Mrs. Vickie B. Turner, ကမ်းတံင်ပုဟလီၤဆုၣ်နီၤစၢ
Mr. Stan O. Jester
Dr. Michael A. Erwin
Mrs. Allyson Gevertz
Mr. Diijon DaCosta
Dr. Joyce Morley

Mrs. Ramona Tyson, ပုသးကျဲၤပုဆုၣ်အခိၣ်

လါယုၤ ၁၉ သီ, ၂၀၂၀

ဆု မိၢ်ပၢ်, ကွီဖိ, ကွီပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးကမ်းတံင်ကရုဖိတဖၣ်,

ယသးခုစံးဘျးသုဒိၣ်မးလၢယတဲၤဖျါလၢတၢ်ကတိၤတလၢ်လၢသုတၢ်ဟ့ၣ်လၢကပိၤ, တၢ်ကတိၤအမုၢ်ဒီး “တၢ်ဖိးဟ့” စိယၤလၢယဒီးန့ၣ်ဘၣ်တဖၣ်မ့ၢ်
လၢယကဟးထီၣ်ဖဲ DeKalb ဒီထံၣ် လီၢ်ကဝီၤကွီဖိယတၢ်ဖိးယုၢ်မၤသကိးတၢ် ၃၃ နံၣ်ဝံၤအလီၢ်ခံအံၤန့ၣ်လီၤ. ယတသ့ၣ်ညါလီၤယနီၢ်ကစၢ်သးဒၣ်လဲၣ်လၢ
ယကဘၣ်မၤတၢ်မန့ၤဖဲယအိၣ်ဘျးလၢမုၢ်ဒါအံၤ, ဘၣ်ဆၣ်ယသးခုလၢ ယကယုထီၣ်န့ၣ်အီၤဆုၣ်ညါန့ၣ်လီၤ.

ဒ်ယဘျးထီၣ်ဒီးတၢ်အိၣ်မုၢ်အသိတပတီၢ်အသိး, ယတၢ်ဖိးမၤတၢ်ဖဲကမုၢ်တၢ်ကုၣ်ဘၣ်ကုၣ်သ့အပူၤ ငးသ့ၣ်မံသးမံယၤ လၢပဝဲဒၣ်တက့ၢ်စုၣ်ပမ့ၢ် တၢ်အရ
ဒိၣ်လၢကွီတၢ်မၤကျိၤကျဲၤအတၢ်မၤန့ၤဖိတၢ်လၢပကွီဖိတဖၣ်အဂီၢ် တသ့ဖဲအသ့န့ၣ်လီၤ.

ပမ့ၢ်ပုၤမၤသကိးတၢ်တပူၤယီၤဖဲအံၤန့ၣ်လီၤ. မိၢ်ပၢ်, သရၣ်သမၢ်ဒီးကွီခိၣ်တဖၣ်, ပမၤတၢ်တသ့ဖဲလၢမ့ၢ်တအိၣ်ဒီးနတၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢ, တၢ်န့ၣ်လီၤမၤသကိး, ဒီး
တၢ်ဟ့ၣ်ဂံၢ်ဟ့ၣ်ဘါအယိဘၣ်န့ၣ်လီၤ. ဝံသးစူတဘၣ်ပၢ်ပနီၣ်နတၢ်မၤထဲလၢနဖိအဂီၢ်စိတဂ့ၤ. တၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢဒီးတၢ်န့ၣ်လီၤမၤသကိးတၢ်ဒီးနဖိအသရၣ်
သမၢ်ဒီးကွီခိၣ်တဖၣ်မ့ၢ်တၢ်လၢအလီၢ်အိၣ်ဝဲလၢတၢ်မၤလီၤတၢ်ဝဲဒၣ်အဝဲသ့ၣ်အတၢ်မၤန့ၤဖိတၢ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤဆုၣ်ထီၣ်ကဒါက့ၢ်အတၢ်မၤလိမၤဒီးတ
ဖၣ်ဖဲဟံၣ်, ဒီးလၢကွီဖိအတၢ်မၤန့ၤဖိတၢ်နီၢ်နီၢ်အဂီၢ်, လိၣ်ဘၣ်လၢ တၢ်သိၣ်လိန့ၣ်လိတဖၣ် သုတကတၢ်ကွံၣ်ဖဲကွီပုၤအအလဲၤသိၣ်အခါဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

ကွီဖိတဖၣ်ဟဲဆုၣ်လၢတၢ်သးအုဘၣ်တၢ်မၤလိမၤဒီးလၢနပတုၢ်ကွံၣ်တသ့နီၣ်တဘျီလၢဘၣ်န့ၣ်လီၤ. မၤလိ, မၤလိ, မၤလိ. ဟီၣ်ခိၣ်ဖျါလဲၣ်ဒိၣ်မးလၢတဆိက
တီၢ်ပတၢ်မၤလိမၤဒီးဘၣ်န့ၣ်လီၤ. ပဝဲဒၣ်လၢပဝဲဒၣ်မၤတၢ်တဘျးန့ၣ်ဖဲပဖျိထီၣ်တီထီၣ်ကွီဒီးခိလုၣ်ကွီဝံၤအလီၢ်ခံ, ကတဆိကတီၢ်လၢကမၤလိတၢ်ဘၣ်
န့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤလိမၤဒီးမ့ၢ်တၢ်လၢအထဲသိးတုၤသိးဒီး တၢ်ဒိၣ်ထီၣ်, မၤဒိၣ်ထီၣ်အါထီၣ်တၢ်, ဒီးဟ့ၣ်တၢ်ခွဲးဂ့ၤယၢ်ဘၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တဘၣ်ပတုၢ်ကွံၣ်လၢန
တၢ်သးအုဘၣ်တၢ်မၤလိမၤဒီးနီၣ်တဘျီတဂ့ၤ.

ဆုစံးနယၢ်တီထီၣ်ကွီဖိ လၢအကဖျိထီၣ်ဝဲတၢ်ကိတၢ်ခဲအန့ၣ်အံၤအဂီၢ်, တၢ်ကိတၢ်ခဲလၢတၢ်တဆၢမ့ၢ်လၢသ့ၣ်တဖၣ်ငးသိၣ်လိန့ၣ်လၢနသ့မၤဘၣ်လိၣ်နသးဒီး
တၢ်အိၣ်သးတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. နမၤလိန့ၣ်ဘၣ်တၢ်ယၢ်တရံးသးသ့ဒီးတၢ်ဘျီဘၣ်မၤဂ့ၤသးသ့လၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ငးသ့ၣ်ညါဆိဘၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤဘၣ်လိၣ်သးဒီးတၢ်
အိၣ်သးသ့ဒီးတၢ်ပၢ်သ့ၣ်ပၢ်သးလၢအဂ့ၤတကပုၤမ့ၢ်တၢ်အကံၢ်စိအရူဒိၣ်လၢအကဆုၣ်ဒၣ်နတၢ်အိၣ်မုၢ်ဆုၣ်ညါန့ၣ်လီၤ.

ဆုကွီအပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်, သုမ့ၢ်ပုၤပုၤယီၤဒိၣ်မးလၢညါန့ၣ်တၢ်တစံးဘျးဘၣ်သ့န့ၣ်လီၤ. တၢ်စံးဘျးဝဲဒၣ်ဆုၣ်ချုပုၤမၤတၢ်ဖိလၢဟီၣ်ခိၣ်ဒိၣ်ဘၣ်လၢအတၢ်
ဖိးမၤတၢ်လၢပုၤတၢ်အဂီၢ်ဖဲ COVID-19 တၢ်ဆါသတြိၣ်အတၢ်ရၢလီၤသးအခါန့ၣ်လီၤ. ဒ်လဲၣ်ဂ့ၤ, နလၢနမ့ၢ်ပုၤဖိးမၤတၢ်လၢတသ့ၣ်ညါတၢ်လီၤဘျးလီၤ
တီၤလၢတနံၤဘၣ်တနံၤ, ဒီးတနံၣ်ဘၣ်တနံၣ်လၢတၢ်သိၣ်လိန့ၣ်လိဒီးပဆုၣ်န့ၣ်ကျဲၤဝဲဒၣ်ပုၤလၢခံတစိတဖၣ်အဂီၢ်, နမ့ၢ်ပုၤပုၤယီၤန့ၣ်လီၤ. ယမ့ၢ်ပုၤကဲထီၣ်
လိၣ်ထီၣ်ဖဲယဖိးမၤတၢ်အပူၤန့ၣ်, မ့ၢ်ဒၣ်လၢနတၢ်ကျဲးစးမၤတၢ်ဆုၣ်ဒိၣ်မးလၢပကွီဖိဒီးတၢ်သိၣ်လိန့ၣ်လိအဖွဲလၢပိညါဒီးတၢ်မၤလိမၤဒီးအဂီၢ်အယိန့ၣ်လီၤ.

ကမ်းတံင်ကရုဖိတဖၣ်, စံးဘျးန့ၣ်လၢနဖိးမၤတၢ်လၢကမုၢ်အဂီၢ်, နတၢ်ကျဲးစးမၤတၢ်ဆုၣ်, နတၢ်ပံးစုန့ၣ်ကျဲ, ဒီးနတၢ်ပညိၣ်လၢပကွီဖိတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ဆု သုဝဲခဲလၢ်, စံးဘျးသုလၢသုတၢ်မၤသကိးယုၢ်တၢ် ၃၃ နံၣ် လၢအဂ့ၤဒီးမုၢ်ဒိၣ်မးအံၤအယိန့ၣ်လီၤ.